
Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal
Datum 13-09-2021
Tijd 19:30 - 20:55
Locatie Raadzaal
Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs
Leden commissie 
sociaal

SV:      

RO:      
CDA:    
D66: 
VVD:
PAL: 
LS:       

J. Engelen, A. van Vlodrop en M. 
Verschuuren
M. Bultman, G. Laemers  
J. van den Beuken en vacature
I. Schors
M. Ouwerkerk
P. Beerens
R. Verheul

Afwezigheid / vervanging Mw. Glessner vervangt de heer Beerens. De heer 
Linssen vervangt Mw. van Vlodrop. De heer 
Verschuuren heeft zicht afgemeld. De heer 
Thomassen vervangt Mw. Ouwerkerk. Mw. 
Bultman is afwezig, er is geen vervanging. De 
heer B. Stappers vervangt de heer van den 
Beuken.

Aanwezige 
portefeuillehouders

M. Janssen en R. Martens 

Overige aanwezige 
raadsleden/commissieled
en

==

Ambtelijke ondersteuning L. Ponsen en L. Jeurninck
Deelname derden Bij agendapunt 5b: de heer J. van Haeff, 

voorzitter ‘t  Maasveld,  
Insprekers Geen 
Publieke tribune  --
Commissiegriffier J. Lommen

1 Opening
De voorzitter opent de vergadering om 19:30 uur, heet iedereen van harte 
welkom en maakt melding van de afwezigheid en de vervanging zoals 
hierboven aangegeven.

2 Vaststellen agenda
De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering
De besluitenlijst van de vergadering van 28 juni 2021 wordt conform 
concept vastgesteld

4 Spreekrecht niet-commissieleden
Van het (schriftelijk) spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt

5 Presentatie en thema's
5.a Integraal Kindcentrum Leudal West

Er wordt een korte presentatie gehouden over de genomen en nog te 
nemen processtappen ten aanzien van de realisatie van het IKC Leudal 
West en de sportzalen en de ruimte voor bibliocenter.
Er is een voorlopig ontwerp, dat ook getoond wordt. Op dit ontwerp moeten 
nog de nodige aanpassingen plaatsvinden (versoberingen). Het 
bestemmingsplan is thans ter inzage gelegd, en kan naar verwachting begin 
2022 aan de raad ter vaststelling worden aangeboden. In de tussentijd gaat 
de projectgroep aan de slag om tot een definitief ontwerp te komen. 
Ook zal een aanvang gemaakt orden met de aanbesteding en de technische 



uitwerking. Hierna is ook meer duidelijk over de kosten. De meeste vragen 
vanuit de commissie betreft ook het kostenplaatje. Dit valt duurder uit dan 
eerder berekend. Dit komt omdat er meer eisen zijn ten aanzien van 
duurzaamheid, en de stijgende bouwkosten. Ook wil de commissie weten 
wat nu de gevolgen zijn voor de begroting, gelet op het totaalplaatje 
(opbrengst/kosten oude gebouwen, exploitatie etc..). Deze gegevens zullen 
in de komende fase meer bekend worden. Ook de kosten voor de 
gymzaal/sportzaal en de kosten voor Hoera komen dan meer in beeld. In de 
volgende presentatie aan de commissie (29 november) zal meer duidelijk 
gegeven kunnen worden. De stuurgroep heeft zich tot nu toe beperkt tot 
het in beeld brengen van de kosten (en risico’s) van de realisatie 
nieuwbouw. Andere aspecten zijn nog niet meegenomen, om alle cijfers 
transparant te houden.

5.b Sportevenemententerrein 't Maasveld
In de presentatie over ’t Maasveld is op dit moment de belangrijkste vraag 
of de Provincie de subsidie zal verlenen voor de wielerbaan. De wethouder, 
en ook de voorzitter van ’t Maasveld, de heer John van Haeff zijn hierover 
optimistisch. De heer Laemers is minder zeker van de subsidieverstrekking. 
Als de Provincie de subsidie verleent, dan kunnen ook de andere trajecten 
gestart worden, zoals aankoop grond voor de paardenbak, de wijziging van 
het bestemmingsplan en de verplaatsing van de diverse onderdelen naar de 
nieuwe plaats. Mocht de realisatie van de wielerbaan niet doorgaan, dan 
vervallen enkele stappen. Om geen tijd te verliezen pleit de heer Linssen 
om daar waar mogelijk stappen parallel te laten lopen. 
De verbouwing van de spantenhal (sporthal) is naar volle tevredenheid van 
de gebruikers  voltooid. Er ligt een prachtige vloer in, zeer geschikt voor alle 
binnensporten. Doordat nu verenigingen die eerder bij Micosport 
ondergebracht waren nu in Neer hun sport beoefenen, kan Micosport eerder 
worden vervreemd. Dit is erg gunstig voor de kosten die nu wegvallen.
De bestemmingsplanprocedure is gestart, er zijn 8 zienswijzen ingebracht. 
Deze zullen allemaal worden meegewogen in de uiteindelijke beslissing. Er 
zal ook nog door onafhankelijke deskundigen naar diverse aspecten, zoals 
geluid en dergelijke worden gekeken. Voor wat betreft de verkeersveiligheid 
is men er in  geslaagd om de verkeersstromen van het langzaam en 
snelverkeer te splitsen. Ook aan groenvoorziening is gedacht. Op het 
mountainbikepark wordt veel groen gerealiseerd met een grote 
biodiversiteit. 

6 Raadsvoorstellen
Er zijn geen raadsvoorstellen aan de commissie voorgelegd voor deze 
vergadering.

7 Vanuit de raad ingekomen stukken
Er zijn geen brieven doorgezonden voor deze vergadering.

8 Aan de commissie gerichte stukken
8.a Nieuwsbrief van de wethouder

Zonder beraadslaging voor kennisgeving aangenomen
8.b Collegemededeling 12jul21: jaarcijfers DUO inzake voortijdige 

schoolverlaters Leudal, Nederweert en Weert
Zonder beraadslaging voor kennisgeving aangenomen.

8.c Collegemededeling 12jul21 Ontwikkelingen kindercentra inzake 
kwaliteit en voorschoolse educatie+resultaten toezicht van GGD op 
kindercentra
Zonder beraadslaging voor kennisgeving aangenomen.

8.d Collegemededeling 20jul21 Programmaplan Sociaal Domein 2021-
2024 Midden-Limburg West; financiële gevolgen en relevante 
ontwikkelingen
De heer Engelen vraagt naar de openstaande vraag of er een ambtenaar 
van Peel en Maas uitleg kan komen geven over hoe ze daar de jeugdzorg 



oppakken. De wethouder de heer Janssen zegt, dat dit nog op zijn lijst 
staat, vanwege vakantieperiode en dergelijke iets verlaat, maar komt.

8.e Portefeuillehoudersmededeling over consultatie 2-tal 
conceptsubsidieregelingen (Meedoen+Maatschappelijke 
ondersteuning)
De heer Engelen vraagt of de opmerkingen die de heer Sleven ten aanzien 
van dit onderwerp heeft gemaakt meegenomen zijn bij de besluitvorming. 
Dit is immers tijdens het reces gebeurt, en de reactietermijn is afgelopen. 
De opmerkingen zijn volgens portefeuillehouder Janssen meegenomen.
Verder ter kennisgeving aangenomen.

8.f Collegemededeling 20jul21 uitvoeringsplan schuldhulpverlening en 
vroegsignalering 2021-2025
De gemeente krijgt thans van diverse instanties signalen als er 
betaalachterstanden zijn. Deze signalen zijn niet gekoppeld, maar zodra het 
gesprek met mensen wordt aangegaan over schuld, dan wordt het 
totaalplaatje van schulden in kaart gebracht.

9 Projectenlijst en langetermijnkalender
Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de projectenlijst / 
langetermijnkalender.

10 Mededelingen en Rondvraag
Er zijn geen mededelingen en er is niets voor de rondvraag

11 Sluiting
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 20:55 uur. De volgende vergadering is gepland op 18 oktober 2021.


